
                                                             Protokół Nr 6/11
z posiedzenia komisji rewizyjnej 

odbytej dnia 25 maja 2011 r. 
w siedzibie urzędu gminy 

Rozpoczęcie posiedzenia godz. 800

      Zakończenie posiedzenia godz. 915

Posiedzenie  komisji  otworzyła  i  prowadziła  Przewodnicząca  Komisji  Agnieszka  Lenda,która 
powitała wszystkich obecnych na posiedzeniu .
W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik do 
protokołu oraz  Wójt Gminy Kazimierz SzarŜanowicz i  Zastępca Wójta Jerzy Makowski .
Na podstawie listy obecności przewodnicząca komisji stwierdziła quorum, przy którym komisja 
mogła  obradować i podejmować prawomocne decyzje i opinie . 
Radny nieobecny :
1.Michałek Zdzisław – nieobecność usprawiedliwiona  
O terminie posiedzenia członkowie komisji zostali powiadomieni pisemnie otrzymując materiały w 
tym projekty uchwał  . 
Porządek posiedzenia komisja przyjęła w brzmieniu jak niŜej : 
1.Zatwierdzenie porządku obrad
2.Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji 
3.Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję , która odbędzie się 27 maja  2011 roku 
4.Analiza realizacji budŜetu gminy za I-szy kwartał 2011 r. 
   Opinia komisji na sesję 
5.Sprawy róŜne  
6.Zamknięcie posiedzenia komisji 
Ad.1
Jak wyŜej .
Ad.2
Protokół  Nr  5/11  z  poprzedniego  posiedzenia  komisji został  przyjęty  jednogłośnie  bez 
odczytywania.
Ad.3
Przewodnicząca komisji  odczytała projekty uchwał przygotowane pod obrady najbliŜszej sesji , 
komisja je przeanalizowała i zaopiniowała jak niŜej : 
- projekt uchwały Nr VIII/53/11 w sprawie udzielenia dotacji celowej na remont zabytku 
- projekt uchwały Nr VIII/54/11 w sprawie udzielenia dotacji celowej na remont zabytku 
- projekt uchwały Nr VIII/55/11 w sprawie udzielenia dotacji celowej na remont zabytku
Wójt  Gminy  omówił  uzasadnienia  do  w/w  projektów  uchwał  ,  a  komisja  2  głosami  "za" 
pozytywnie je zaopiniowała .
 - projekt  uchwały Nr VIII/56/11 w sprawie przystąpienia do realizacji projektu pn. „ Z pola do   
   przedszkola” współfinansowanego   ze środków Unii Europejskiej w ramach Europejskiego   
   Funduszu   Społecznego – komisja 2 głosami "za" pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały ,
- projekt uchwały Nr VIII/57/11 w sprawie zatwierdzenia „ Planu odnowy miejscowości Tychowo„ 
  gmina  Stargard Szczeciński  ,
Przewodnicząca komisji zwróciła uwagę na dobre opracowanie planu tej miejscowości o podjętych 
celach strategicznych , a  w niektórych przypadkach , krótkich terminach ich realizacji i kwotach 
na realizację podjętych działań .
Komisja dwoma głosami "za"' pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały . 
- projekt  uchwały Nr VIII/58/11 w sprawie dzierŜawy nieruchomości gruntowych stanowiących
  własność  Zachodniopomorskiego Uniwersytetu Technologicznego w Szczecinie – komisja 2 
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   głosami "za"pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały .
- projekt uchwały Nr VIII/59/11 w sprawie przyjęcia regulaminów dotyczących zasad i trybu
  udzielania   dotacji celowych w zakresie ochrony środowiska ze środków budŜetu gminy Stargard 
 Szczeciński
Przewodnicząca komisji odnosząc się do tego projektu uchwały m.in. zaznaczyła   ,Ŝe regulamin 
dotyczący usuwania i unieszkodliwiania azbestu jest podobny   jak w innych gminach .
Wójt Gminy przypomniał ,Ŝe jest określony termin składania wniosków i na podstawie ilości 
wniosków wójt będzie planował wielkość środków do budŜetu . Ponadto wójt poinformował o 
zmianie zapisu § 4 , poniewaŜ jest to akt prawa miejscowego i podlega publikacji w Dzienniku 
Urzędowym Województwa Zachodniopomorskie i wchodzi w Ŝycie po upływie 14 dni od daty 
publikacji .
Komisja 2 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały . 

Ad.4
Przewodnicząca komisji przystępując do analizy wykonania budŜetu gminy za I-szy kwartał 2011 
zwróciła uwagę na te pozycje w dochodach których wykonanie było niŜsze i tak szczególnie został 
omówiony dochody z majątku gminy ,  a wójt  wyjaśnił  dlaczego tak niskie wykonanie- przede 
wszystkim  brak  chętnych  na  kupno  działek  .Kolejno  dyskutowano  nad  wykonaniem  planu  w 
dotacjach celowych w ramach programów finansowych z udziałem środków europejskich gdzie jest 
brak wpływu środków z  załoŜonych środków własnych gminy  w ramach projektów unijnych na 
róŜne  inwestycje i tutaj wskazywano na  długą procedurę załatwiania w urzędzie marszałkowskim , 
gdzie złoŜone wnioski są długo weryfikowane nim gmina otrzyma zwrot , zaległości np. świetlica w 
Strachocinie ,  kanalizacja Siwkowo .Przewodnicząca komisji zasugerowała , aby gmina wystąpiła 
z pismem do urzędu marszałkowskiego o przyspieszanie zwrotu środków . 
Analizując wydatki przewodnicząca komisji zwróciła szczególną uwagę na wydatki majątkowe, a w 
tym wydatki inwestycyjne , gdzie wykonanie wyniosło 4.05 % . 
Wójt Gminy przypomniał ,Ŝe jest niŜsze wykonanie , bo był to okres zimowy , gdzie trudno mówić 
o pracach budowlanych, a i w następnym okresie to wykonanie wzrośnie .
Kolejno wójt wyjaśnił zapytanie przewodniczącej dotyczące zapisu i kwoty w pozycji tj. skutków 
obniŜenia stawek podatków w okresie sprawozdawczym i w drugiej pozycji skutków udzielonych 
przez gminę ulg,odroczeń , umorzeń , zwolnień i wysokości kwoty, które stanowią jak gdyby taką 
ulgę .
Komisja zapoznała się  z opiniami pozostałych komisji   odnośnie wykonania budŜetu za I  -szy 
kwartał .
Przewodnicząca   podała do protokołu przyjętą  opinię komisji rewizyjnej , a mianowicie : 
Komisja  Rewizyjna  po  dokonaniu  analizy wykonania  budŜetu  gminy za I-szy kwartał  2011 r. 
przyjęła informację z wykonania  budŜetu gminy Stargard Szczeciński za okres od dnia 1 stycznia 
do końca kwartału I roku 2011 i pozytywnie ją zaopiniowała .
Ponadto komisja wyraziła zaniepokojenie niskim wykonaniem :
– dochodów z majątku gminy – 4,73 %
– dotacji celowych w ramach programów finansowanych z udziałem środków  eurp.- 2,11 % 
Komisja równieŜ zwróciła uwagę , Ŝe w wydatkach jest niskie wykonanie wydatków majątkowych 
w tym  m.in. inwestycyjnych ( 4.05 % ) .
Ad.5
Przewodnicząca komisji  powiedziała o sytuacji   w szkole podstawowej  w Strachocinie ,  gdzie 
zdaniem radnej po jej obejrzeniu wymaga ta szkoła remontu i rozbudowy , dzieci obecnie ćwiczą na 
korytarzu i to jest utrudnieniem dla dzieci uczących się .
W trakcie dyskusji wójt powiedział ,Ŝe jest harmonogram remontu szkół , a w tym roku w okresie 
wakacyjnym zostaną wyremontowane toalety w tej szkole .
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Ad.6 
Wobec  wyczerpania  porządku  posiedzenie  Przewodnicząca  Komisji  Agnieszka  Lenda 
podziękowała wszystkim za udział i zamknęła posiedzenie . 

Protokołowała :                                                                             Przewodniczący Komisji 
Z. Stoczkowska                                                                                   Agnieszka Lenda 
Data sporządzenia :                                                                       Data podpisania :
2011.05.26                                                                                     2011...............................


